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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR BANDEROVO 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA:  026-02/14-18/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-13-2 
Rijeka,  27. veljača 2014. 
   
 

ZAPISNIK 

SA 40. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 

40. sjednica VMO Banderovo održana je 27. veljača 2014. (četvrtak) s početkom u 17 i 30 sati u 
prostorijama MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Pindulić, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Salih Bačinović, član VMO 
- Anton Blažeković, član VMO  
- ðulijana Desanti, tajnica MO  
  
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Elvis Šutalo, član VMO  
 
Usvajanje zapisnika 39. sjednice VMO održane 23.01.2014. 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen.  

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Nada Pindulić, te  predložila slijedeći  
 

DNEVNI RED 
 

 1. Prijedlog komunalnih prioriteta za 2015. godinu 
2. Program rada – kreativna radionica 
3. Integriran sustav primarne selekcije otpada - informacija 
4. Komunalna problematika 
5. Razno 

 
 

 

AD – 1 

Tajnica MO izvijestila je vijećnike da će se od 10. do 22. ožujka 2014. godine zaprimati prijedlozi za 
ureñenje i održavanje objekata komunalne infrastrukture (male komunalne akcije) za 2015. godinu. 
U daljnjoj raspravi, vijećnici su donijeli jednoglasnu odluku da se sredstva usmjere na izgradnju 
stubišta koje će spajati Ogulinsku ulicu sa Vukovarskom ulicom prema Tehničkom fakultetu i 
sportskim sadržajima, a prema idejnom projektu koje će biti izrañen u 2014. godini. 
 
AD – 2  

Program rada – kreativna radionica održat će se u subotu 23. ili 30. ožujka, u dogovoru sa gñom 
Moirom Škorvaga, a planira se izrada uskršnjih ukrasa i čestitki.  
 
AD – 3  

Predsjednica VMO i tajnica MO izvijestila je vijećnike o aktivnostima vezanim uz uspostavu 
održivog sustava gospodarenja otpadom te uvoñenje integriranog sustava primarne selekcije na 
području grada Rijeke, koju provodi KD Čistoća u suradnji s Gradom Rijeka. Do sada je uspostava 
navedenog sustava uspješno provedena na području 12 mjesnih odbora, a nastavak na ostalim 
područjima grada je u tijeku. Izdvajanje vrijednih vrsta otpada jedan je od najvažnijih koncepata 
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gospodarenja otpadom u Republici Hrvatskoj. Novim Zakonom o održivom gospodarenja otpadom 
poseban se akcent stavlja na primarnu selekciju otpada "na kućnom pragu". KD Čistoća provodi 
brojne aktivnosti, a posebno se može istaknuti: uspostava sustava postavljanjem seta tipiziranih 
spremnika od tri posude za prikupljanje ukupno pet reciklabilnih frakcija. Set tipiziranih spremnika 
uključuje spremnike žute boje za prikupljanje stakla, metala i plastike, plave boje za prikupljanje 
papira i kartona, te narančaste boje za prikupljanje tetra ambalaže. Postavljeni su uz već 
postojeće spremnike za miješani komunalni otpad. Zatim, dodatno vizualno isticanje tipiziranih 
spremnika edukativno-informativnim naljepnicama apliciranim na tijelo posude koje sadržajno 
obuhvaćaju sve potrebne podatke i informacije o pojedinoj vrsti otpada. Podjela edukativno – 
informativnih letaka namijenjenim svim korisnicima usluga, uvoñenje i organizacije Eko timova čija 
namjena je informiranje grañana o novitetima koje nastaju uspostavom spomenutog sustava. 
Organizacija info točaka na ulicama naselja uz prisustvo Eko timova, distribucija plakata 
namijenjenim za sve višestambene jedinice, odgojno-obrazovne ustanove, te ostale slične 
institucije, uvoñenje usluge Besplatnog info telefona 0800 999 900, te uvoñenje nove mail adrese 
za sve upite krajnjih korisnika info@cistoca-ri.hr  
Sustav je provediv i učinkovit, ali propisuje odgovornost zajednice, pojedinaca i pravnih osoba, te 
omogućuje da korist od održivog gospodarenja otpadom postane opća. KD Čistoća poziva sve 
grañane da podrže planirane aktivnosti, te daju svoj doprinos kako bi zajedničkom naporom 
ostvarili napredak u razvoju ekološke svijesti i dali svoj doprinos u očuvanju okoliša.  
 
Tajnica MO izvijestila je vijećnike da će po tri spremnika za selektivni otpad biti postavljen na 
lokacijama: C. Ilijassicha br. 24, Braće Branchetta br. 23, Frane Kresnika br. 15 i 25, Mire Radune 
Ban br. 5, te u Vukovarskoj ulici kod br. 30. 
Vijećnici su nakon rasprave predložili da se uputi dopis KD Čistoća da u obrazovnim centrima 
postave manje setove tipiziranih spremnika u kojima bi učenici nakon marende odlagali smeće u 
iste i tako stjecali naviku izdvajanja vrijednih vrsta otpada. 
 
AD 4 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 4 – 1  

Ponukani temom pod točkom tri o uspostavi održivog sustava gospodarenja otpadom, vijećnici su 
raspravljali o gomilanom komunalnom otpadu na području Banderova, te o drvarnicama i 
konobama koje se raspadaju u okolišu zgrada. Dogovoreno je da se uputi komunalnog redara na 
pojedine lokacije kao što je okoliš naselja u Ulici Rudolfa Tomšića oko kućnih brojeva 62, starih 
drvarnica u Ulici Braće Branchetta, onečišćenja oko baja u B. Branchetta kod kbr. 9, da poduzmu 
odreñene mjere da se okoliš uredi.  
   
AD – 4 – 2  

Predsjednica Vijeća MO potakla je pitanja rješavanja odvodnje oborinskih voda u Ulici Braće 
Branchetta kod kbr. 25/1 do 25/5. Kako do sada nije došao odgovor na zahtjev tražiti požurnicu. 
 
AD – 4 – 3  

Ispred Strojarsko brodograñevne škole u Ulici Braće Branchetta 11 nalazi se ureñen zeleni 
prostor, koji u popodnevnim satima koriste naši sugrañani. Kako na toj lokaciji nema postavljenih 
klupa, dostaviti zahtjev OGU za komunalni sustav da se postave dvije drvene klupe.  
 
AD – 5 – RAZNO 

AD – 5 – 1  

Tajnica MO informirala je prisutne da je u tijeku akcija Moja Rijeka bez azbesta! Riječ je o projektu 
koji ima za cilj ukloniti sav azbest iz okoline, motivirati suvlasnike – vlasnike da promijene krovište 
ili fasadu te informirati javnost koje mogućnosti tržište nudi prilikom izmjene. Akciju provodi Udruga 
"Moj otok", a pokrovitelji akciju su Grad Rijeka i Ri stan. 
Rezultati ukazuju da svijest o potrebi izmjene azbestnih krovišta kao i fasada raste, a osjeća se 
pomak i u kontekstu zbrinjavanja azbesta kao otpada. U Hrvatskoj 16 tvrtki zbrinjava azbest, a na 
području Primorsko-goranske županije njih četiri. Najveći sakupljač spomenutog materijala koji se 
najviše koristio 60-ih i 70-ih godina prošlog stoljeća zbog svojih iznimnih izolacijskih svojstava na 
ovom području je Ecooperativa. Ljudi bi mijenjali azbestne fasade no nemaju novaca. Zato je 
Udruga tu da im na tom putu pomogne, jer spaja investitore, izvoñače, te sakupljače azbesta s 
ciljem postizanja što niže cijene samog zahvata. Udruga savjetuje samo članove, a članstvo za 
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radno aktivne ljude je 200 kuna, za nezaposlene i umirovljenike iznosi 100 kuna, a onima koji 
nemaju novaca (uz potvrdu koja to dokazuje) Moj otok daje besplatnu podršku. Sve informacije 
mogu se dobiti na e-Mail: mojotok@mojotok.info ili na web stranici www.mojotok.info.  
 
Sjednica je završena u 18 i 45 sati. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                           Predsjednica VMO Banderovo: 
                      tajnica MO: 
 
 
                  ðulijana Desanti                                                                 Nada Pindulić 


